
97-2 大葉大學 完整版課綱

基本資訊

課程名稱 英文閱讀技巧(二) 科目序號 / 代號 0969 / ELF1058

開課系所 英美語文學系 學制 / 班級 大學日間部1年2班

任課教師 張智惠      專兼任別 專任

必選修 / 學分數 必修 / 2 畢業班 / 非畢業班 非畢業班

上課時段 / 地點 (五)12   / J218  授課語言別 英文

課程簡介

As a continue course from English Reading Skills (I), English Reading Skills (II) will introduce texts from different

fields. Topic sentences of main ideas, supporting sentences of details or facts to the main ideas, and concluding

sentence of a report will again be emphasized when students are guided through the readings in the class. �

�

The course is designed to reinforce students’ effective reading, vocabulary-building and critical thinking skills to

prepare them for more academic assignments. Students are encouraged to go through exercises which focus on

various aspects of reading comprehension : extracting meaning from context, distinguishing facts from opinion, and

making sensible inferences.

課程大綱

Predicting�

Identifying meaning from context�

skimming for the main idea�

scanning�

Identify main and supporting ideas�

Identify fact versus theory�

Making inferences�

Arguing For and Against a Topic�

基本能力或先修課程

English Reading Skills I

課程與系所基本素養及核心能力之關連
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成績稽核

教科書(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年

無參考教科書

參考教材及專業期刊導讀(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年

無參考教材及專業期刊導讀

上課進度 分配時數(%)

週次 教學內容 講授 示範 習作 實驗 其他

1 Introductory Week

2 Chapter 1

3 Chatper 2

4 Chapter 3

5 Chapter 4

6 Chapter 5

7 Chapter 6

8 Review

9 Midterm

10 Chapter 7

11 Chapter 8

12 Chapter 9

13 Chapter 10

14 Chapter 11

15 Chapter 12

16 Reivew

17 Final
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